
Bestyrelsesmøde Ølholm USFO 

Dato: 11.12.19 
Tidspunkt: kl. 19.00-21.30  
Mødeleder: Formanden 
Referent: Line 

Forplejning:  
Skolen, Christian, Jeanette, Kim, Lotte H, Lotte 
M, Mette, Maria 
 
Afbud fra: Kim, Christian, Mette 

 

Punkter. 
Hvad handler punktet 
om, er der særlige 
ansvarlige, gæster?  
Orientering (O) 
Drøftelse (D)  
Beslutning (B)  

Tid Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline.  

Godkendelse af referat  Rettelse - Ny medarbejder i BHV er ansat pr. 1/1 -20  

Orientering 
Kort “tal-status” fra 
madordningen. 

25 
min 

Madordning - Pt. ligger vi på ca. 70 menuer om ugen. 
Bestyrelsen har ikke nødvendigvis et ønske om at så 
mange som muligt bestiller mad, men at det er 
ordentlig mad, der serveres. 
Det tager ikke meget længere tid at lave mad til 
skoledelen, men kræver lidt planlægning ifh til 
bemanding/udlevering af maden. 
Der er lidt bøvl med systemet, sådan at dagene ikke 
kommer i rigtig rækkefølge, men der arbejdes på 
sagen.       
 
Princip for samarbejdet med Tørring er godkendt fra 
Tørring også og ligger på hjemmesiden. Det er dog 
ikke udmøntningen som er godkendt, og der er pt ikke 
noget fast samarbejde igang men afhænger af de 
enkelte årgange. 
 
Der er pt. 17 børn indskrevet til næste skoleårs 
0.klasse.  
 
T3 besvarelsen fra børnene på mellemtrinnet(4./5./6.kl 
3.klasse hører til indskoling) er ubrugeligt grundet 
tekniske udfordringer og 6.klasses manglende 
besvarelser digitalt( de er lavet på papir, men kan ikke 
føres ind i besvarelsen).  
 
Børnehaven og fritteren holder jul i stor stil. To juleture 
med SFO-børn til Vejle. Børn og voksne nyder turen 
og turen har stor positiv betydning for børnenes 
sociale relationer. Stor tilslutning til gløgg og 
æbleskive arrangement d.11/12. 



Kortlægning fra bhv. (T3) 
O + D 
Anette 

30 
min 

T3 er gennemgået for bestyrelsen. Det generelle 
billede er, at der er en smule tilbagegang. De enkelte 
spørgsmål er vist for bestyrelsen.  
Der sættes i bhv. bl.a fokus på information, hvordan, 
hvor meget og hvor forældrene ønsker dette. 

Hvordan kan bestyrelsen 
byde ind i problematikken 
om at få forældre til at 
melde tilbage ang. 
feriepasning.  
Kan vi gøre noget, eller 
hvordan tænker vi det 
kunne gøres? 
D 
Anette 

20 
min 

Det er et ønske at systemet som fx Daycare snarest 
startes op. Det er ikke til at vide, om det kan forbedre 
svarprocenten, men et håb. 
Bestyrelsen har ikke en løsning på dette. 
 

Høringssvar ang. 
styrelsesvedtægter 
D 
Maria 

15 
min 

Det er gennemgået og godkendt. Maria sender afsted. 

Princip for vores SFO.  
Et af de principper som 
står på listen over de 
principper, som trænger til 
at blive revideret. Vi tager 
hul på dette princip ved at 
læse det nuværende og 
tage en drøftelse.  
Vi sætter det på igen i 
januar. 
D 
Maria 

30 
min 

Dette punkt udskydes til mødet i januar. Henrik sender 
det nuværende princip rundt. 

EVT. 10 
min 

Kalenderfesten den 4.1.20 
Vi har endnu ikke hørt noget fra politikerne omkring 
pladsmangel i bhv. og evt. løsninger. 

 

 


